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Famílies al complert, avis i néts, pares i mares,
fadrins i fadrines... Més de 350 persones van
participar el diumenge 27 de febrer a la Festa de
l’Arbre 2005. Aquesta diada de respecte per la
natura i de col.laboració en la recuperació dels
nostres espais verds ens fa sentir més lligats a
les nostres arrels.

Es van plantar més de 500 plantes i arbres que
formen part de la vegetació originària de la nostra
Riera: ginestes, baladres, tamarius, freixes, oms,
alzines, lledoners, murtres o sanguinyols.

La jornada va ser tot un èxit, sobretot de cara als
infants, ja que alguns d’ells van tornar a la Terra,
per primera vegada, el que ella tant ens dóna. En
acabat, vam poder esmorzar amb productes típics.
Al llarg de la festa, vam poder aplicar, amb
exemples pràctics, la «llei de les tres erres»:
«Reduir, Reciclar i Reutilitzar». Gràcies a la vostra
col.laboració, a les Festes de l’Arbre del nostre
poble, afegim a aquesta llei tres erres més: A
Riudoms, Reforestem la Riera.
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Festa de l’Arbre: reduir,

reciclar i reutilitzar

Imatge curiosa dels arbrets, dos dies després.

A la Festa de l’Arbre 2005 van participar més de 350 persones, de totes les edats.
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Riudoms forma part d’una realitat geogràfica, històrica i cultural coneguda com el Camp de Tarragona,
dintre del qual, els municipis més significatius estem canviant i adaptant-nos a la nova realitat del segle
que comença.

Els 32’5 km2 del terme de Riudoms, en mans d’una pagesia abnegada, van propiciar una època de benestar
econòmic basat en moltes hores setmanals de treball, grans inversions en infraestructures hidràuliques
(pous, mines, recs, basses, etc.) i una total disponibilitat familiar vers les feines agrícoles.

Era un altre temps. La riquesa que els pagesos feien sorgir de la terra donava per a sostenir un nivell de
vida determinat a una població d’entre 3.500 i 4.000 persones.

Les rendes agràries d’avui no són suficients per sostenir la qualitat de vida pròpia d’una societat avançada
d’una població que s’acosta a les 6.000 persones.

Les coses han canviat.

〈 El nivell de vida assolit i l’expectativa de millorar-lo (les comoditats actuals de les cases i de les
famílies, les prestacions socials en sanitat, educació, pensions o les condicions laborals en temes
com la jornada laboral, les vacances, etc., són notablement millors que les de fa tres o quatre
dècades).

〈 Les vocacions professionals del jovent són ben diferents. La gran majoria del jovent de Riudoms,
fa més de vint-i-cinc anys que elegeix opcions professionals diferents de l’agricultura i ramaderia.

〈 Les estructures productives són unes altres. Estem en una realitat diferent que ens demana
respostes diferents si no volem quedar, com a poble, petrificats en la nostàlgia d’un temps que ja
no ens pot garantir un nivell de benestar homologable al que tenen els països i els municipis més
avançats.

Constato fets reals i persistents. No parlo d’una moda passatgera ni d’una situació conjuntural derivada
d’una crisi agrària temporal. És un canvi estructural i hem d’adaptar-nos a la nova realitat.

Aquesta adaptació cal fer-la assegurant la cohesió de la societat riudomenca, és a dir, que el resultat
final sigui compartit per tota la població, que tots els riudomencs participin del benestar i que no es produeixin
esquerdes socials.

Mantenir i augmentar l’oferta de serveis educatius, assistencials, sanitaris, culturals i esportius amb
equipaments d’alt nivell, solament es pot fer si es prenen les decisions que assegurin els recursos econòmics
suficients a mig i llarg termini.

Per garantir la suficiència econòmica que les nostres aspiracions de benestar necessiten, nosaltres
preferim que el gruix de la pressió tributària no hagi de recaure sobre les famílies, sinó que s’obtingui
d’altres fonts alternatives.

Els darrers anys hem bastit un poble més autònom en tots els terrenys (sanitat, educació, esport, cultura,
benestar, treball, etc.) Ara cal continuar avançant per aquest camí cap a l’autonomia econòmica, perquè
no volem dependre econòmicament de cap altre municipi, sigui turístic, comercial, petro-químic, ni de cap
classe.

D’igual manera que altres pobles treuen profit dels seus recursos (els pobles costaners es dediquen al
turisme, per exemple) nosaltres hem de materialitzar les nostres potencialitats dintre del Camp de Tarragona
i posar en acció els recursos que tenim: El territori i la posició geogràfica.

Farem una actuació que combinarà ambdós factors  Canviarem l’ús d’un petit percentatge del nostre
terme i el convertirem en un centre econòmic que generi riquesa en llocs de treball i que aporti a les
arques municipals els recursos suficients per mantenir, millorar i incrementar els serveis públics que la
gent de Riudoms vol gaudir.

Fent aquest camí, hem coincidit amb l’INCASOL (Institut Català del Sòl, de la Generalitat ) i amb l’Ajuntament
de Les Borges del Camp. Junts crearem el Consorci que promourà una zona empresarial a cavall
entre els dos termes i que serà un focus econòmic que ha de fer possible els objectius que abans hem
considerat desitjables.

Els riudomencs tenim tot el dret d’aspirar a les més altes cotes de benestar social i material i ara
tenim la possibilitat d’aconseguir els recursos que ho faran possible. Aquest és el nostre camí.

                                           Josep M. Vallès i Jové, alcalde
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S’ha començat la nova Plaça

de l’Arbre

L’Hiroya va néixer a Wakkanai,  Japó. Obté la l l icenciatura
d’arquitectura per la universitat de Kokushikan i es doctora en
arquitectura per la Universitat Politècnica de Barcelona. Des de sempre
ha estat fascinat per l’estudi de l’obra de l’arquitecte Antoni Gaudí,
del qual n’ha mirat d’aprendre l’essència del seu pensament. Al llarg
de la seva vida ha fet conferències i exposicions per grans ciutats
d’arreu del món. El seu treball s’ha vist recompensat en ésser candidat
al premi Princep d’Astúries 2004.

Què reflexa el nou disseny de la Plaça de l’Arbre?
Busca un conjunt global entre Riudoms, Japó i Gaudí. Una promoció
mundial d’aquests conceptes mitjançant els seus caràcters més
representatius: els oms de Riudoms, els sakuras dels Japó, la ginesta
i la palmera de l’Antoni Gaudí.

Per altra banda, el disseny pretén deixar una empremta clara de
l’intercanvi cultural entre el poble de Riudoms i el japonès.

Quins elements en destacaria?
Els sakuras provinents directament del Japó i com homenatge a
Gaudí per part dels japonesos.

Després els dos oms de Riudoms en una entrada amb la font al centre
de la plaça per tal de simbolitzar el riu. Una font amb una bola en que
surarà l’aigua simbolitzant l’equilibri de la terra dintre de l’univers i que
també disposarà d’una cambra sonora. Un instrument musical tradicional
del Japó que utilitzem com a sonoterapia.

Finalment cal destacar el mobiliari urbà. Uns bancs i unes pilones
que he dissenyat exclusivament per al poble de Riudoms, inspirats
en la geometria i les obres de Gaudí.

Hiroya Tanaka, l’autor del projecte

El creixement s’ha fet respectant la vegetació existent

Fa uns quants mesos es va encomanar el projecte de modernització de la
Plaça de l’Arbre a l’arquitecte japonès, i estudiós de l’obra de Gaudí,  Hiroya
Tanaka. L’Hiroya va presentar un projecte en que la Plaça de l’Arbre
esdevindria un punt de referència del nostre poble. Una combinació de
comoditat, grans espais, vegetació variada, arbres provinents del Japó,
jocs i disseny innovador donaran com a resultat aquesta nova plaça que
per una banda induirà als veïns de Riudoms a passar-hi llargues estones
i per l’altra actuarà com a pol d’atracció per a turistes orientals.

La proposta de l’Hiroya Tanaka s’ha ajustat a
la realitat existent, els actuals arbres de la
plaça. Gràcies als importants esforços tècnics
i econòmics, de la totalitat dels arbres de
l’antiga plaça, 48 s’integren dintre del nou
disseny, 35 més es trasplanten en la mateixa
plaça o en les proximitats, cinc estan morts o
malalts i es retiren, i dos s’han hagut de treure
perquè eren pins pinyoners (les pinyes no són
compatibles amb els llocs de pas dels espais
públics   i   per   altra   banda   els    pins   no

                                          accepten cap tipus de trasplantament).

Així doncs, les obres de la plaça s’han iniciat amb la plantació dels
arbres  ja que aquests
moviments només es
poden fer en aquesta
època de l’any. Tot seguit
es procedirà a la
col·locació dels serveis
necessaris (xarxa elèctrica,
pluvials i aigua de reg) i
posteriorment es faran les
obres per a preparar els
diferents paviments que
conté la plaça.

L’obra, que està prevista que s’acabi a finals d’aquest any, es culminarà
amb una festa en que es plantaran el segon grup de sakuras, donats
directament pel Govern Japonès, els quals configuraran la major
concentració d’aquests arbres, provinents directament del Japó, en tot
el sud d’Europa.

Ja han començat les obres de la nova Plaça de l’Arbre.

Disseny dels bancs.

Disseny de la pilona.

Per què aquesta combinació d’arbres i arbustos?
Primer que tot destacar que les plantes accentuen les quatre
estacions, les quals són una imatge clara de l’harmonia natural.
També s’ha buscat posar unes plantes que visualment atreguin la

gent de manera natural.

Finalment s’ha posat ginesta, la
qual agradava molt a l’Antoni
Gaudí i que juntament amb les
palmeres i els pins volen ser un
símbol mediterrani.

Què aportarà aquesta plaça al
nostre poble?
La plaça vol ser un punt de
referència al poble, un espai
comunicatiu dins d’un ambient
natural, amb un mobiliari urbà
dissenyat exclusivament per a ella.
Un espai que permetrà observar
la naturalesa tal i com feia en la
seva vida quotidiana l’Antoni
Gaudí.

Per la gent de fora del poble
actuarà com un atractiu, gràcies a
la curiositat que despertarà el seu
mobiliari i la seva botànica.

Hiroya Tanaka, encarregat del projecte de la Plaça de l’Arbre.
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Per Carnaval, tot s’hi val !

La Setmana Cultural de l’Escola Municipal de Música de Riudoms serà del 14 al 18 de març just
abans de Setmana Santa. Aquesta Setmana gaudirà d’activats obertes i adreçades a alumnes,
pares i mares d’alumnes i també a tots els riudomencs i riudomenques.

Les audicions seran de 2/4 de 6 a les 7 de la tarda i a continuació les activitats previstes a la
Setmana Cultural:

Dilluns. Xerrada-taller construcció d’instruments de la música tradicional a càrrec de Jordi Aixalà.

Dimarts. Xerrada taller de percussió a càrrec de Àngel Hernández.

Dimecres. Xerrada pedagògica sobre construcció i manteniment d’instruments de corda a càrrec del luthier Xavier Vidal. Tot seguit, Concert
pedagògic a càrrec d’Evelio Tieles.

Dijous. Xerrada Audició «Aprenent a escoltar» a càrrec d’ Antoni Trigueros.

Divendres. Concert grup de guitarres «Miquel Llobet» del Conservatori de Vila-seca  dirigit pel professor Enrique Malo, amb intervencions
individuals.

Setmana cultural a

 l’Escola de Música

Els guanyadors d’enguany es van fer la foto de
rigor dalt de l’escenari.

Els actes del Carnaval de Riudoms d’aquest 2005 van
arrencar el dimecres 2 de febrer, a la biblioteca, amb el
conte «L’amor de les tres taronges». El divendres 4, a
la Casa de Cultura «Antoni Gaudí», amb una sala
d’exposic ions habi l i tada amb taules i  cadires i
ambientada amb poca llum i espelmes per a l’ocasió,
els assistents van poder gaudir d’una sessió de contes
per a adults d’allò més íntima i acollidora, on en Carles
Alcoy va fer un tomb per fàbules i històries extretes
d’escr iptors de diverses cul tures,  totes amb el
denominador comú de tractar el tema de la felicitat o la
desgràcia de la que tots en som protagonistes en algun
moment de les nostres vides.

Tots els participants van desfilar per l’escenari
com si fossin models professionals.

Per culminar els actes del Carnaval, el diumenge 6
es va dur a terme el Ball de Carnaval al pavelló
d’esports municipal, on també es va celebrar una
nova edició del concurs de disfresses, enguany amb
una participació en totes les categories molt activa
i nombrosa per part de tots els riudomencs i
riudomenques que van decidir aplegar-se al pavelló
per gaudir del Carnaval a Riudoms. Els premis van
ser diversos, des de llibres i contes, passant per
jocs de sobretaula, fins a lots d’embotits típics
d’aquestes dates, per tal de consumir-los, segons
mana la tradició, abans no comenci la quaresma.
El Duet Daurat va amenitzar la vetllada amb la seva
música, fent ballar des dels més petits fins als més
veterans.
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Planta el teu arbre !

Festa de l’Arbre 2005

Més de 350 persones van participar al llarg de tot el matí del
diumenge 27 de febrer a la Festa de l’Arbre 2005, que va tenir lloc a
la zona verda del Polígon Industrial «El Prat» tocant a la Riera de
Maspujols. Aquesta diada de respecte per la natura i de col.laboració
en la recuperació dels nostres espais verds ens ha de fer sentir més
lligats a les nostres arrels. Entre tots, es van plantar més de 500
plantes i arbres adaptades al nostre clima mediterrani i que, des de
sempre, han format part de la vegetació originària de la nostra Riera:
ginestes, arços, baladres, tamarius, freixes, oms, alzines, àlbers,
alocs, pollancres, magraners, aranyoners, lledoners, murtres i
sanguinyols.

La diada, organitzada per l’Ajuntament, va comptar amb l’ajuda de
l’Escola Taller Baix Camp 3, la Cooperativa Agrícola de Riudoms, Amics
de Riudoms, l’Esplai del Casal, així com altres voluntaris a nivell
particular, a qui des d’aquí donem les gràcies.

La jornada va ser tot un èxit, sobretot de cara als infants, ja que alguns
d’ells van poder, per primera vegada, tornar a la terra el que ella tant
ens dóna.

A continuació, tothom va poder esmorzar amb productes típics de
Riudoms i es van fer unes fotografies de grup que els participants podran
recollir a l’estand de l’Ajuntament de Riudoms a la propera Diada de
Sant Jordi.

Cal destacar que al llarg de la festa, es van adobar els arbres amb
compost, un adob generat a la planta de compostatge de Botarell, fruit
de la recollida selectiva de la fracció orgànica de les nostres
escombraries. Per esmorzar, es van usar i després endur-se, gots
reutilitzables, per tal de reduir els residus que es van generar a la
festa i promoure la reutilització dels materials. Així mateix, es va
demanar prèviament als participants, que es portés una ampolla buida
per regar les plantes. Aquest senzill gest és una demostració pràctica
de les possibilitats de reutilització dels envasos. Tot això van ser
exemples per tal d’aplicar la «llei de les tres erres» que diu: «Reduir,
Reciclar i Reutilitzar». Nosaltres, a la Festa de l’Arbre 2005, vam afegir
a aquest lema tres erres més: A Riudoms, Reforestem la Riera.

Fins l’any vinent!

El MAPA ha establert un ajut que consisteix en una subvenció directa de 0,06 euros/litre de gas-oil B amb un màxim de

3.000 euros per sol·licitant.

Poden acollir-s’hi els titulars d’explotacions agràries inscrits en el Règim Especial Agrari de la Seguretat Social. També

podran sol·licitar aquests ajuts les SAT i les persones jurídiques que acreditin l’exercici de l’activitat agrària.

Els peticionaris hauran de presentar juntament amb l’imprès de sol·licitud la següent documentació a les oficines comarcals del DARP:

- Fotocòpia del DNI del titular o representant de l’entitat.

- Fotocòpia del NIF de l’entitat o empresa.

- Factures del gas-oil B o xecs gas-oil bonificat.

- Justificació d’estar al corrent de les obligacions tributàries.

- Certificat acreditatiu d’estar al corrent de les obligacions amb la Seguretat Social.

Si voleu rebre més informació us podeu adreçar a l’Oficina Comarcal del DARP a Reus, Pg. Sunyer, 4. Telèfon: 977.326.336.

Ajuts pel gas-oil agrícola
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Nota Informativa del CAP de Riudoms
Com ja es coneixedora la major part de la població de Riudoms, l’any passat
es va incorporà a l'equip mèdic la Dra. Yolanda Herranz Pinilla, que va
desenvolupar la seva tasca fins que per problemes administratius es va
tenir que finalitzar la seva contractació.

Actualment, estem en condicions de renovar-li de forma DEFINITIVA el
contracte a la Dra. Yolanda Herranz Pinilla, per la qual cosa s'incorporarà a
l’equip sanitari del CAP amb un cup de població fix. Començarà la seva
activitat el proper dia 7 de Març. L’horari d’atenció en consulta de la Dra.
Herranz, serà per la tarda de 16h a 20 hores.

Per tal d'organitzar la distribució dels “cups” de població, es mantindrà
l'assignació, amb els mateixos criteris,  que es va fer anteriorment (el ciutadans
que tenien assignada a la Dra. Herranz, la tornaran a tenir com a metgessa de
capçalera). Aquesta assignació serà progressiva: en primer lloc els usuaris
atesos en Riudoms, però residents en un altre Municipi juntament amb los de
nova incorporació i posteriorment els usuaris assignats en els últims 10 anys.

Tanmateix, els usuaris que tinguin assignats al Dr. Salvadó i Dr. Carrascosa,
podran canviar voluntàriament a la Dra. Herranz si així ho desitgen; només
cal que s’adrecen al taulell d’administració del CAP.

Si després de dur a terme aquestes assignacions no es tingués complert el
“cup” de la Dra. Herranz, es faria un sorteig entre els usuaris del Dr. Salvadó
i Dr. Carrascosa, per tal de deixar el “cups” equilibrats entre els tres metges.

Esperem la comprensió i col·laboració de tots els riudomencs davant
d’aquests canvis, que no dubten repercutiran positivament en una assistència
sanitària de major qualitat, que es l’objectiu principal de la nostra tasca.

Per resoldre qualsevol dubte que puguin tenir al respecte, només cal que
s’adrecin al personal administratiu del CAP.

Dr. Bilbao

CAP ABS Riudoms

Bronquitis i asma

Des del dia 7 de febrer, i coincidint amb el nou procés de normalització
d’estrangers que ha començat, des del Consell Comarcal del Baix Camp es
disposa d’una oficina d’atenció a l’immigrant amb caràcter itinerant .

Els dijous de 12h a 14h l’oficina d’atenció a la població estrangera atendrà a
Riudoms, a les oficines de Serveis Socials, Raval de Sant Francesc,21, baixos.

Durant el procés de normalització d’estrangers, que finalitzarà el 7 de maig,
s’atendran totes les consultes d’empresaris que ho requereixin.

A part d’aquesta informació l’Oficina també té com a finalitat millorar la integració
de la població estrangera.

El tècnic assessor de l’oficina treballarà en plena coordinació amb el Pla
Comarcal d’Integració dels Immigrants de la Comarca, de la Generalitat de
Catalunya, que gestiona el mateix Consell Comarcal, per tal de poder servir
tant com a observatori permanent de la situació en que viuen les persones
estrangeres de la comarca com per dinamitzar el treball de participació i acollida
que des d’aquest Pla s’està duent a terme.

Curs de llengua catalana
Les regidories d’Ensenyament i de Benestar Social de l’Ajuntament de Riudoms
han programat un curs de llengua catalana de 60 hores de durada per a persones
no catalanoparlants.

Cal que els interessats facin la inscripció a les oficines de l’Ajuntament (matins)
o bé a la Casa de Cultura (tardes). El termini d’inscripció finalitza el 31 de març.

El preu del curs és de 30˛ i les places es donaran en funció de la data d’inscripció.

Als alumnes que finalitzin el curs i hagin assistit, com a mínim, al 80% de les
hores se’ls lliurarà un diploma d’assistència.

També us volem recordar que continua estant oberta la convocatòria per ser
voluntari per ensenyar català parlat a persones nouvingudes. Amb aquest sistema
personalitzat es pot aconseguir que aquelles persones que no parlen el català,
potser per vergonya, perdin la por inicial de parlar la llengua catalana. Podeu
aconseguir més informació a les oficines de l’Ajuntament o als Serveis Socials.

Oficina  d’atenció  a  la  població
estrangera

El passat dimecres 16 de febrer a la sala d’actes de la Llar del Jubilat, es va dur
a terme la xerrada «Bronquitis i asma en el nen» a càrrec de la riudomenca
Dra. Natàlia Garcia Baiges, pediatre, dins del Cicle de Xerrades d’Educació
Sanitària organitzat per la regidoria de Sanitat de l’Ajuntament de Riudoms.

La Dra. Garcia treballa actualment a l’Hospital Universitari Joan XXIII de
Tarragona i a l’Hospital Sant Joan de Déu de Barcelona.

La doctora, amb una exposició amena i entenedora, va donar tota mena
d’explicacions sobre la bronquitis aguda, l’asma del lactant i l’asma infantil,
les causes, símptomes i dels diferents tractaments de cada un d’ells.

Actualment la Natàlia Garcia està fent un màster d’immunoal·lèrgia pediàtrica, i
com a investigadora del Ministerio de Ciencia y Tecnología en el programa
«Propiedades probióticas y tecnológicas de bacterias lácticas y bífido-bacterias
aisladas de leche materna. Aplicación de nuevas fórmulas para nutrición infantil».

Aquest mes de febrer s’ha fet la neteja del Barranc del Cabreret o també dit
Barranc del Portal, així com del tram en que el barranc coincideix amb el camí
del Recreo. Les gestions fetes des de la Regidoria de Medi Ambient i d’Agricultura
han fet que s’obtingués una subvenció directa per fer aquesta obra tant important
i necessària per a tots els veïns i el poble de Riudoms en general.

La neteja l’ha fet una empresa directament contractada per l’ACA (Agència
Catalana de l’Aigua) i se seguirà insistint en que es continuïn fent més
neteges a altres barrancs com ara el de la Cambra o el de Santa Eulàlia.

Neteja del Barranc del Cabreret

Moment durant la neteja del barranc.

La Dra. Natàlia Garcia durant la xerrada.
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‘ A RIUDOMS EL TRIPARTIT ES
QUEDA CURT’

EUDALD SALVAT MESTRE

REGIDORIA D’ENSENYAMENT                     GRUP MUNICIPAL D’ERC-AM

 GRUP MUNICIPAL DEL PSC
MARC JUNIVART MOLONS

REGIDOR D’URBANISME

‘ TENIM EL TERME
MUNICIPAL NET ? ’

Formem part d’un municipi de 32
km2. De quan en quan va bé fer un
repàs per veure si tenim Riudoms
prou net. Vam fer la prova el
diumenge 13 de febrer en un tram
de la riera de Maspujols i en els
camins de les Passeres i del Roquis.
Intentarem explicar el resultat com si
es tractés d’un itinerari.

Sortim del nucli urbà per l’Avinguda
Catalunya i anem cap al camí de les
Passeres i ens trobem que la
urbanització de la Granja Cruset deix
el camí només com a camí de
ferradura si es fa la vorera. Arribem al
rieró i ens trobem el camí tallat, sembla
que fa ja molt de temps. Uns plàstics
vermells caiguts i unes tanques per
terra, juntament amb dos sots
enormes que ens impedeixen el pas.
Tornem enrera i pujant pel carrer de
Salvador Espriu arribem al mateix
camí. Anem cap a la riera de
Maspujols i ens trobem que un clot
enorme ens rep. Té uns 15 m de llarg
per 7 d’ample i mig metre de
profunditat aproximadament, i es veu
que hi van tirar una terra prou argilosa

L’Ajuntament de Riudoms manté
una oferta de places públiques a
la llar d’infants municipal que
intenta cobrir el 100% de la
demanda, ja que des del govern
local hem demostrat una gran
sensibilitat en l’educació i en la
voluntat d’ajudar les famílies que
han de compaginar la vida laboral
amb l’atenció als seus fills.

A hores d’ara estem projectant la
construcció d’una segona llar
d’infants per garantir l’atenció a la
totalitat de la població infantil que
vulgui usar aquest servei.

Aquestes setmanes, des de la
Generalitat, s’ha presentat amb
molta pompa mediàtica la intenció
del govern tripartit de crear més
places de l lar d’ infants a
Catalunya. Però, segons els seus
càlculs, diuen que fins al 2008 a
Riudoms li correspondrà crear la
quantitat de 15 places de llar
d’infants, i això inclou les places
que ja hem creat aquest darrer
estiu i s’ofereixen al present curs.

Això vol dir que el govern tripartit
atorga a Riudoms, fins al 2008,
la creació només de 6 places
més!

Aquí constatem la clara
insuficiència de les previsions
educatives actuals per a Riudoms
i ho posem de manifest davant
l’opinió pública per tal que tothom
conegui quina és la voluntat dels
uns i dels altres.

La nostra intenció, és molt més
àmplia de mires. A diferència
d’altres pobles i ciutats, on la
majoria de les places són
privades, CiU a Riudoms, sempre
hem ofert places públiques per a
tota la ciutadania i estem decidits
a continuar-ho fent, per això
serem nosaltres, Convergència

i Unió, qui defensarem les

places públiques que a

Riudoms li corresponen.

Sabeu que els diners que ha costat la Cavalcada de Reis
2005 (engobant també els costos de personal) són gairebé els
mateixos que els atorgats mitjançant subvencions a totes
les entitats de la nostra vila?

Com aquests i altres fets no s’expliquen en aquests fulls, el grup
municipal d’ERC-AM es reitera en la protesta, deixant aquest
espai en blanc, a causa de la falta de rigor informatiu d’aquest
Butlletí Municipal de Riudoms. Properament rebreu més
informació, ja sigui a través d’altres mitjans de comunicació, de
la nostra revista l’Esquerra de Riudoms o del recent butlletí creat
Esquerra Infomunicipal que, amb caràcter mensual, s’editarà per
tota la població per explicar acords adoptats en els plens, en les
comissions informatives, Juntes de Govern, …

‘ DEMÈNCIA SENIL ’

Les  pe rsones  m i l i t an t s  i
simpatitzants del Partit Popular
de Catalunya no tenim aquesta
malaltia que, a més és crònica,
ja que constantment revistes
loca l s  o  p rov inc ia l s  ens
recorden els resultats de les
passades  e lecc ions  mun i -
cipals. Notícia que va ser fa
més de dos anys.

El regidor del Partit Popular de
C a t a l u n y a  a  R i u d o m s ,  e n
coalició amb Convergència i
Unió, SÍ que compleix amb el
programa electoral. Podria ser
molt extens en tot el que es
treballa, però aquesta no és la
n o s t r a  f o r m a  d e  s e r.  J a
arr ibarà e l  moment  que e ls
n o s t r e s  u l l s  c o n t e m p l i n  l a
feina feta.

Aques ta  ma la l t i a ,  pe r  des -
gràcia nostra, ha entrat dins de
la Generalitat de Catalunya, ja
que els qui ens governen, NO
recorden allò que van prometre

per aconseguir vots. Això sí
que és notícia.

Qui  és  e l  va lent  que  t reu
aigua del seu molí?

per fer un bon empastifat. Continuem
riera amunt i arribem fins al pont del
tren, on s’acaba el terme, i ens trobem
matalassos, cadires, plàstics, portes
velles, runa, bidons de plàstic, una
furgoneta cremada matrícula B-2437-
WB, mobles, pneumàtics, parts d’un
cotxe marca Suzuki Vitara i arbres
morts. En un recorregut de 3,5 km,
trobem 36 punts negres amb
abocaments. Tornem enrera, creuem
la riera pel camí del Roquis i de nou
clots i més clots, a més de 21 bidons
de ferro de 200 litres abocats al costat
del camí plens de qui sap què.
Continuem i trobem mig cartell de
revalorització de l’entorn. L’altre
meitat és a terra trencat. Comencem
a pujar i el camí és ample (5 metres)
però està descuidat de fa anys i les
esllavissades de terreny, canyes,
brossa i pedres fan que quedin només
3,5 m practicables. Continuem i
trobem sots al formigó que duren més
de 100 m. Tornem al poble, no cal
continuar.

Com diu un eslògan comercial «El cotó
no enganya». El terme no està net.
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C. E. Riudoms Handbol

Ha tornat
a nevar !

Aspecte de com va quedar la Plaça de la Palmera.

A la Llar d’Infants, petits i educadores, van jugar amb la neu .

El Centre d’Esports Riudoms Handbol va ser creat per un grup de riudomencs
interessats en la promoció esportiva del nostre poble. Ha tingut èpoques de
gran activitat i, com tots els clubs, també ha passat èpoques difícils. Actualment
comença a recollir els bons resultats que un treball seriós i constant acaba
donant. Entrevistem a alguns dels seus membres per a conèixer més a fons
aquesta entitat riudomenca.

Quantes persones integren el vostre club?
Tenim jugadors a partir de 5 anys el més petit, fins a jugadors de més de 30
anys, que comprenen les categories de pre-benjamins fins la sènior. En total
una seixantena.

Per altra banda, la direcció tècnica està càrrec del Claudi Olivé, entrenador
estatal, i l’Albert Arnau, actual preparador de l’equip sènior,i ex-jugador de
primera nacional, i finalment la Junta Directiva.

Quines activitats es porten a terme des d’aquest club?
Ensenyament de l’handbol en etapes d’iniciació i perfeccionament, mitjançant
entrenaments o competicions tant del Consell Esportiu com de la Federació
Catalana d’Handbol. També realitzem activitats diverses com per exemple:
els juvenils van fer la pre-temporada a Cadis el passat mes de setembre, el
proper Campus de Setmana Santa i trobades de mini-handbol.

Quina classificació espereu tenir al final d’aquesta temporada?
El nostre objectiu per l’escola és la formació, per tant no ens plantegem
classificacions. A nivell de l’equip juvenil, és guanyar els màxims partits
possibles en totes les competicions que participem. Com a finalitat de l’equip
sènior és pujar a segona catalana.

Què els diríeu als nens i als pares, per tal d’animar-los a practicar
l’handbol amb el Centre d’Esports Riudoms?
Que el nostre objectiu és fer de l’handbol una activitat fora d’hores i extraescolar,
el més seriosa i educativa possible, sense perdre la vessant lúdica.

Durant la nevada...

El passat 1 de març a la matinada la neu va tornar a visitar el nostre
poble. Petits i grans van tornar a gaudir d’aquella màgia especial que la
neu té en els indrets on no hi és habitual, i pocs van ser els que van
deixar passar l’ocasió de veure-la, tocar-la i fotografiar-la. Però com moltes
altres coses, l’alegria va durar el que va durar, i al voltant del migdia la
neu ja s’havia desfet de la majoria d’indrets de Riudoms.

Ara, a esperar la pròxima ocasió!

El Centre d’Esports Riudoms jugant un partit de competició .

L’entitat va col·laborar amb el Parc Infantil d’enguany.


